
FAU møte 9.november 2023  Referat 

Tilstede: Charlotte Nordmark (leder), Agnete Bruun, Kristin Eliassen, Marie Jørgenvåg, Liv Thomassen, 
Hanne Blomstrøm (refernt), Gry Antonsen, Malin Pedersen (rektor) 
Forfall: Elin Forsstrøm Vangen 

Godkjenning av referat fra forrige møte: 
Referatet er godkjent 

Info fra rektor: 
Fra en rolig start på skoleåret har det blitt mer aktivitet i gangene. Noen elever vandrer mer rundt. 
Det har vært sparking og slåing i dører. Her om dagen ble det knust en glassdør. 
I tillegg har brannalarmen blitt utløst av elever 3 ganger. Dette koster skolen kr 6000,- pr utrykking.  
Disse to sakene har ført til ekstra utgift for skolen. 

Skolen har gjennomført nasjonale prøver. Resultatet for disse foreligger ikke ennå. 
Skolemiljø er noe det jobbes aktivt med ved skolen. Det skal gjennomføres en Elevundersøkelse. Det 
forventes en økning i mobbing. Kullet som startet på 8.trinn fra Låby hadde i sin undersøkelse i 
fjor(på Låby) høye mobbetall. Det var både egen opplevd mobbing og at det var observert mobbing, 
både fra elever og lærer. På Strupe tas resultatet opp på utviklingssamtale på våren (febr?). Det 
jobbes aktivt med å avdekke mobbing ved skolen. Det er bl.a. 9 stykk på inspeksjon i friminuttene. 

Det har vært stille på hærverkfronten på kveldstid. 

Info fra SMU 
Møte ble gjennomført 10.10.23. på møte deltok 2 representanter fra elevrådet, representanter fra 
FAU og representanter fra skolen. 
Saker som ble tatt opp var «medvirking i skolen – hvordan kan vi påvirke?» og «skolemiljø». 
Saker som kom opp fra eleven var at det ønskes en mer åpen kantine. 
Skolens 9.trinn skal gjennomføre elevbedrift gjennom Ungt Entreprenørskap. Det startes opp i 
desember.  
Skolen gjennomfører Halloween dag og Nissedag.  
Det ble tatt opp dette med mobilfri skole. 
Videre ble det informert om skolens økonomi. Regnskapet er i balanse og skolen har en ekstra 
inntekt pga gjesteelever fra andre kommuner. Det skal kjøpes inn bøker. 
Det har vært en nedgang i elevtallet og prognosene sier at det blir enda færre i de neste årene. Dette 
avhenger av hvordan skolegrensene blir. 
Det ble diskutert om det skal søkes midler til aktiviteter som elevene kan ønske seg. F.eks. 
sandvollyballbane, treningsområde (som Porsnes) og skaterampe. 

Ny Skolestruktur 
Vi diskuterte punktene fra Halden kommune angående medvirkning i forbindelse med utredning av 
ny skolestruktur. Kristin og Hanne deltar på møte 14.11.23. 

Planlegging 10.trinnsfest 
Økonomisk har vi penger på konto og vi har fått penger av sparebankstiftelsen kr 25 000. Det er et 
samarbeid med elevene. De planlegger innhold og lager invitasjoner.  
Kultursalen 31. mai 2024 

Eventuelt 
Gry tok om det var noen aktivitet rundt KFU. Hun blir medlem fra Strupe. 
Kristin og Gry tar tak i det å lage vedtekter for Strupe FAU. 

Neste møte: 31.01.24 kl 18 




